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Bu belge, araştırma görevlileri konseyi kapsamında gerçekleştirilen toplantı notlarını 

özetlemek ve toplantı notlarının birim temsilcisine iletilmesi amacıyla bölüm araştırma 

görevlisi temsilcisi tarafından bölüm araştırma görevlilerinin bilgisi dâhilinde hazırlanmıştır. 

 

Toplantı Katılımcıları: 

 

Arş. Gör. Dr. Berat KOÇYİĞİT 

Arş. Gör. Dr. Fahriye Esra B. GÖNENDİ 

Arş. Gör. Mahmut ÖZDİNÇ 

Arş. Gör. Emrah YILMAZ 

Arş. Gör. Murat ÇİMEN 

Arş. Gör. Eren TOP 
Arş. Gör. Gül Bahar BAYIROĞLU 

 

Toplantı Amacı: 

Araştırma görevlileri konseyinin kurulması kapsamında düzenlenecek olan üniversite konsey 

toplantısı öncesi birimlerdeki araştırma görevlilerinin fikirlerini almak, mevcut durumların 

İyileştirilebilmesi amacıyla öneriler oluşturmak. 

 

Toplantı Yeri ve Saati: 

Süleyman Demirel Üniversitesi Spor Bilimleri Fakültesi 13.00 

 

Toplantı Belgesi: 

 



 
 

 

Toplantı Sonuçları: 

 

1- Araştırma görevlilerinin bilime katkı sunmasını engelleyecek gelecek kaygısı, kadro 

beklentisi problemlerine de destek sağlanması talep edilmişti geçen sene. Bu sene yapılan 

açıklamaların sonucu 33a kadrosunun verilecek olması tüm araştırma görevlilerini memnun 

etmiştir. En kısa zamanda bu kadro oluşumunun gerçekleşmesini temenni etmektedirler.  

2- Hem fakültede bulunan akademik kadro hem de araştırma görevlilerinin fiziki şartlarının 

mevcut durumda yetersiz olduğu düşünülmüş ve dile getirilmişte geçen sene bu sene 

bölümümüz için batı yerleşkesinde yeni yapılacak olan fakülte binasının bu sorunları çözeceği 

için çalışmaların daha rahat ve profesyonel ortamlarda sağlıkla ilerleyeceği hem fikir olarak 

ilettiler. 

3- Fakültede mevcut durumda açık olan yüksek lisans programının yanı sıra doktora 

programının açılmasının fakülteyi geliştireceği düşünüldü ve aynı zamanda bu fikrin daha önce 

kurulan kalite kurulu ve mezun komisyon raporlarında sunulduğu dile getirilmişti geçen sene 

bu sene ile hem yüksek lisans hem de doktora programlarının açık durumda olması bu konudaki 

ilerleme olmasının kanıtı olduğu belirtildi. 

4- Araştırma görevlileri olarak ösym ya da auzef görevlendirmesinin az çıktığını hatta bazen 

hiç çıkmadığı konusuna değinildi. Bu konuda gerekli yerlere dilekçe verilebileceği konuşuldu.  
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